
Styrelsemöte 16/3 2023 

Närvarande vid mötet: 
Ordförande Björn 
Sekreterare Daniel 
Kassör Pia 
Johan 
Therese 
Henrik  
Ulrika 

Vårstädning: 
Vi ber Byggteknik ta bort gruset i området innan städdagen. 
Vi diskuterar lite vad vi ska göra och om det är några stora åtgärder som ska göras och det är 
väl framför allt utseendet på panncentralen som behöver snyggas Ill, sen tar vi en runda i 
området samma vecka som städdagen äger rum. Vi bokar eK lika stort flak som förra gången 
så möjlighet finns för hushåll aK kasta ENBART trädgårdsavfall.  

Sopkärl/sopstaConer: 
Kartongkärlen och plastkärlen är oNa överfulla, ska vi öka Ill en Ill eller hur löser vi det? Ska 
vi eventuellt flyKa sandlådorna Ill en annan bäKre plats för aK skapa mer plats vid 
staIonerna? 
Vi undersöker priser med olika leverantörer då vi ändå betalar ganska mycket för 
sophämtningen. 

Hemsidan:  
Vi går igenom en gammal folder från 2012 där det står mycket bra informaIon. Förslaget är 
aK vi lägger upp det på hemsidan för alla som bor i samfälligheten för aK få Illgång Ill 
informaIon som är bra aK veta. Vart man kan hämta soppåsar, snöröjningsschema mm. 
Björn och Henrik går igenom vad vi ska ha med på hemsidan.  
 
VaEen/ Värme (Adven): 
Dålig återkoppling, Björn ska få ut Adven för aK kolla på det igen och där vi kanske kan 
komma fram Ill en lösning så aK vi eventuellt kan sköta det själva framåt för aK slippa be om 
hjälp.  

Nomor: 
Det är forUarande akIvitet i området med skadedjur så eK medskick Ill alla i området är aK 
vara noga runt det egna hushållet aK få bort soppåsar och annat skräp som kan bidra Ill 
fortsaK akIvitet i området.  
Se även gärna över era carportar samt Illhörande förråd och försök aK hålla det så rent som 
möjligt för aK undvika aK det uppstår mer akIvitet i området. 

Övrigt: 



Björn har hiKat en bra och lämplig lokal inför årsmötet, vi ska vara i Sjövikskyrkans församling 
på Munkvägen. Datumet blev ändrat Ill Isdagen den 30 maj i stället för den 31 maj, har ni 
inte skrivit in det i kalendern så gör det och har ni redan gjort det så notera/anteckna aK det 
är ändrat Ill dagen innan så aK vi får så bra uppslutning som möjligt.  

Vi upplever aK det minskat med knackningar på dörrar och busringningar i området. 
Påminner om vårstädningen den 23 april 
 
Nästa möte är 18/4 

RAS – Råssla anläggningssamfällighet 

Ekonomirapport 230316 

Likvida medel                  450 354,99 kr 

Fodringar delägare             0 kr 

Fakturor       4474 kr   E-on 
    27 623 kr   Byggteknik 
    15 500 kr   Nodra 
                                                             - kr   Adven (ej kommit än) 
Hypotekslån                                       - 


